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L UXURY  
R EDE F INE D

PURCHASE  
5 OR MORE 

ELIGIBLEΔ JENNAIR® 
APPLIANCES  

AND RECEIVE

25%
INSTANT SAVINGS***

PURCHASE 4

ELIGIBLEΔ JENNAIR® 
APPLIANCES  

AND RECEIVE

20%
INSTANT SAVINGS**

PURCHASE  
2 OR 3 

ELIGIBLEΔ JENNAIR® 
APPLIANCES  

AND RECEIVE

15%
INSTANT SAVINGS*

$250OFF
ELIGIBLEΔ COLUMNS  
AND WALL OVENS

$500OFF
ELIGIBLEΔ PROFESSIONAL  

STYLE RANGES AND  
BUILT-IN REFRIGERATORS

BONUS PURCHASE 3 OR MORE 

ELIGIBLEΔ JENNAIR® APPLIANCES*  
AND RECEIVE ADDITIONAL SAVINGS****

SEE  REVER S E  FO R  MO R E I N FO RMAT ION A ND SEE  SA LES  ASSOC IAT E  IN - STO RE  FOR  DETA ILS  AND AVAIL ABLE  QUAL IFY ING  MODELS .

All instant savings are calculated before taxes, and deducted at time of purchase. Multiple purchases must be made at the same time from the same participating authorized Canadian JennAir® appliance dealer between 
January 1st – March 31st 2024 to be eligible. 

*Instant savings equal to 15% of total retail purchase price based on purchase of two or three eligible JennAir® major appliances. **Instant savings equal to 20% of total retail purchase price based on purchase of four eligible 
JennAir® major appliances. ***Instant savings equal to 25% of total retail purchase price based on purchase of five or more eligible JennAir® major appliances. ****Bonus instant savings with the purchase of three or more 
select appliances shall be applied before tax and can be combined with the percentage off instant savings on bonus models. One claim per household. Offer is not cumulative and cannot be combined with any other 
offer. Some conditions may apply. Open to Canadian residents only. Offer is not available to dealers, builders or contractors. 

®/™ © 2024 JennAir. Used under license in Canada. All Rights Reserved. J E N N A I R . C A
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D U  1 e r  J A N V I E R  A U  3 1  M A R S  2 0 2 4

L E  L UX E 
R ED É F I N I

RECEVEZ UNE REMISE 
INSTANTANÉE*** DE

25 %
À L’ACHAT  

DE 5 

ÉLECTROMÉNAGERS 
JENNAIR®  

ADMISSIBLESΔ  
OU PLUS

RECEVEZ UNE REMISE 
INSTANTANÉE** DE

20 %
À L’ACHAT  

DE 4 

ÉLECTROMÉNAGERS 
JENNAIR®  

ADMISSIBLESΔ 

RECEVEZ UNE REMISE 
INSTANTANÉE* DE

15 %
À L’ACHAT  
DE 2 OU 3 

ÉLECTROMÉNAGERS 
JENNAIR®  

ADMISSIBLESΔ 

REMISE DE

250 $
SUR LES FOURS MURAUX 

ET LES COLONNES 
ADMISSIBLESΔ 

REMISE DE

500 $
SUR LES CUISINIÈRES DE STYLE 

PROFESSIONNEL ET LES RÉFRIGÉRATEURS 
ENCASTRÉS ADMISSIBLESΔ

EN PLUS
RECEVEZ UNE REMISE ADDITIONNELLE**** 

À L’ACHAT DE 3 
ÉLECTROMÉNAGERS JENNAIR®

ADMISSIBLES OU PLUS

VOIR  AU  VER S O  PO UR  PL US  D ’ I NFORMAT IONS  ET  CONSU LT EZ  U N ASSOC IÉ  AU X  VENTES  EN  MAGAS IN  POUR OBTENIR  PLUS  DE  DÉTA ILS  
ET  L A  L IST E  D ES  MO D ÈL ES  AD MI SS IB LES  D ISP ONIB LES .

Toutes les remises instantanées sont calculées avant taxes et déduites au moment de l’achat. Pour être admissibles, les achats multiples doivent être effectués au même moment, auprès du même marchand canadien 
d’électroménagers JennAir® autorisé participant entre le 1er janvier et le 31 mars 2024.

*Le rabais instantané équivaut à 15 % du prix total d’achat au détail de deux ou trois électroménagers JennAir® admissibles. **Le rabais instantané équivaut à 20 % du prix total d’achat au detail de quatre électroménagers 
JennAir® admissibles. ***Le rabais instantané équivaut à 25 % du prix total d’achat au détail de cinq électroménagers JennAir® admissibles ou plus. ****La remise instantanée en prime à l’achat de trois électroménagers 
admissibles ou plus sera appliquée avant les taxes et peut être combinée au pourcentage de la remise instantanée sur les modèles en prime. Une réclamation par foyer. Cette offre n’est pas cumulative et ne peut être 
jumelée à aucune autre offre. Sous réserve de certaines conditions. L’offre s’adresse aux résidents canadiens uniquement. Cette offre ne s’adresse pas aux marchands, constructeurs ni entrepreneurs.

®/™ © 2024 JennAir. Utilisée sous licence au Canada. Tous droits réservés. J E N N A I R . C A
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